

伯利衡宿舍三十三周年「伯人宴」 Bethlehem Hall 33rd Anniversary Dinner 4/11/2011



逾百位嘉賓、伯利衡宿生及校友出席伯人宴，共慶宿舍落成三十三周年。

More than 100 guests, residents and friends of Bethlehem Hall participated in the Bethlehem Hall Dinner, celebrating the 33rd Anniversary of the Hall.

中學生參觀聯合書院

Secondary School Students Visited United College 5/11/2011



本院成員兼校友事務及發展委員會委員蕭錦華博士向超過三十位到訪本院的中學生介紹書院設施及活動。

Dr Siu Kam-wah, College member and Member of Committee on Alumni Affairs and Development, introduced the facilities and activities of College to more than 30 secondary school students.

張煊昌博士導修計劃 —— 個人專業導修簡介會

Briefing Session on Dr Thomas Cheung Tutorial Scheme – Personalised Tutorial 9/11/2011



參與計劃的教職員與院長馮國培教授（前排中）、張煊昌博士導修計劃工作小組召集人余濟美教授（前排左四）及副院長兼通識教育副主任張雙慶教授（後排右三）合照。

Teaching staff posed a group photo with Professor Fung Kwok-pui, College Head (front row, centre), Professor Jimmy C M Yu, Convenor of the Working Group on Dr Thomas Cheung Tutorial Scheme (front row, 4th left) and Professor Chang Song-hing, Associate College Head and Associate Dean of General Education (back row, 3rd right).

香港失明人互聯會訪問團參觀書院

Delegation of Hong Kong Federation of the Blind Visited the College 4/11/2011



香港失明人互聯會訪問團參觀聯合書院，並於胡忠多媒體圖書館前留影。

The delegation of Hong Kong Federation of the Blind visited United College and posed a group photo in front of the Wu Chung Multimedia Library.

校友講座第十二講

Alumni Talk – 12th Talk 8/11/2011

講題：快樂 · 工作

Topic: Tap Dance to Work



院長馮國培教授（右）致送紀念品予嘉賓講者一田有限公司常務董事莊偉忠校友（85/ 企管）（左）。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (right), presented a souvenir to the guest speaker, Mr Daniel W C Chong (85/GBM) (left), Managing Director of YATA Limited.

牛津大學哈福特學院到訪書院

Herford College, University of Oxford Visited United College 10/11/2011



牛津大學哈福特學院國際培訓項目院長 Ms Julie Dearden（左四）與她的同事到訪聯合書院共商來年的學生交流活動，並與院長馮國培教授（中）及行政人員合照。牛津大學哈福特學院是書院邁進地球村系列合作院校之一。

Ms Julie Dearden (4th left), Director of International Programmes, Herford College, University of Oxford, and her colleagues visited the United College to discuss about the exchange activities for 2012 and took a photo with the College Head, Professor Fung Kwok-pui (centre) and College staff. The University of Oxford is a partner university of the College GOAL programme.